
      18. september 2013 
 

Referat fra Budget møde den 5. september 
I afdeling 31. 

 
Pkt. 1+2+3. 
Der var 5 beboer, til budget mødet.  

Ingen ville være ordstyrer, så Jeg blev valgt.  

Herefter efterlyste jeg om der var en eller flere af beboerne der kunne tænke sig at 
lave en afd. bestyrelse i afd. 31.  

Men nej det havde ingen interesse, og ingen havde lyst.  

Beboerne fortalte at deres gæsteværelser blev benyttet og alle var rigtig glade for 
de gæsteværelser. 

  
Pkt. 4.  
Jan var inde og fremlagde budgettet og alle godkendte budgettet. 

 
Pkt. 5.  
Her diskuterede vi en del omkring Syd Energi, og da fortalte beboerne, at der var 
nogle der havde TDC. Men forsamlingen blev enige om et nej til Syd Energi, men 
ville godt hører om det nye oplæg, når det kom. 

Pkt. 6. 
Ingen forslag. 
 
Pkt. 7+8+9. 
Der blev ingen valgt, de var godt tilfreds med det de havde. 

 
Pkt. 10. 
 Der var ingen der havde noget, så herefter gik vi til middagen. 

 
 
 
    Referent Grete Jakobsen. 


